



深圳华云检测认证有限公司
Shenzhen Huayun Testing & Certification Co., Ltd.

ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: 67422E00242R0S

This is to certify that

Guangdong yakult sanitary Co.,Ltd

Unified social credit code: 914419006649526455

Registration: Room 210, No. 149, Wanjiang section, guansui Road, Wanjiang street, Dongguan City, Guangdong Province

Operation Address: Room 210, No. 149, Wanjiang section, guansui Road, Wanjiang street, Dongguan City, Guangdong Province

Which is in Conformity with
GB/T24001-2016/ISO14001:2015

Scope of Certification

Relevant management activities involved in the assembly of hardware sanitary ware (shower set, floor drain, sink) and the sales of sanitary ware

Issue date: Jul 26, 2022 Expiry date: Jul 25, 2025

The first Surveillance

The second Surveillance

The third Surveillance



carfeilong

签发人

Note: The annual surveillance audit has to be completed before Jul 25th each year, the validity of certificate will be kept after the annual surveillance audit is passed. The validity of the certificate can be verified from CNCA's website: www.cnca.gov.cn. This certificate is in valid usage only within the validity period of state-stipulated qualifications and administrative licenses.

Address: 512, Jiayunda Business Building, No. 1, Xin'an Section, Guangshen Road, District 43, Haile Community, Xin'an Street, Bao'an District, Shenzhen
Approval No.: CNCA-R-2020-674 TEL: 0755-27206541 FAX: 0755-27206541



深圳华云检测认证有限公司
Shenzhen Huayun Testing & Certification Co., Ltd.

环境管理体系认证证书

证书编号: 67422E00242R0S

兹 证 明

广东益多卫浴科技有限公司

统一社会信用代码: 914419006649526455

注册地址: 广东省东莞市万江街道莞穗路万江段 149 号 210 室

经营地址: 广东省东莞市万江街道莞穗路万江段 149 号 210 室

环境管理体系符合
GB/T24001-2016/ISO14001:2015

认证覆盖范围

五金卫浴洁具（花洒套装、地漏、水槽）的组装、卫浴洁具的销售所涉及的相关管理活动

发证日期: 2022 年 07 月 26 日 证书有效期: 2025 年 07 月 25 日

2023 年 07 月 26 日
前通过监督合格标识

2024 年 07 月 31 日
前通过监督合格标识

xxxx 年 xx 月 xx 日
前通过监督合格标识



蔡飞龙

签发人

注: 每年 7 月 25 日前进行年度审核确认, 经审核合格此证书继续有效。证书有效状态登录国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 上查询确认。本证书在国家规定的各类资质及行政许可有效期内使用有效。

地址: 深圳市宝安区新安街道海乐社区 43 区广深路新安段 1 号佳运达商务大厦 512
批准号: CNCA-R-2020-674 电话: 0755-27206541 传真: 0755-27206541